
Zápis ze schůze Spolku rodičů 12. 3. 2024

1. Školní jídelna 

- problémy s horšící se kvalitou – jídlo je často nedobré, nedochucené (těstoviny, rýže)

či příliš mastné (guláše), jindy vodové omáčky 

- paní Umanová a M. Strouhal se sejdou spolu s vedením školy s vedoucí školní jídelny

ohledně možné nápravy

2. Degustační feérie ve školní jídelně bude v době třídních schůzek dne 21.3.2023 

od 16 do 18 hodin .

3. Třídní schůzky pro I. stupeň začínají v 17: 00, pro II. stupeň v 18:00.

4. Kapacita školy a spádovost

- spádových dětí dle matriky má ZŠ Chvaletická 71, toto číslo se ale téměř jistě změní

- stále se řeší přetlak na kapacity školy (typicky situace sourozenců, kteří jsou spádoví

každý na jiné škole)

- kapacita školy je zcela naplněna, předpoklad je otevření 3 tříd

5. Informace o aktivitách školy do konce školního roku 23 / 24.

Informace o plánovaných opravách a úpravách ve škole – možnosti rozpočtu školy

- nově  byly  zřízeny  schránky  důvěry  na  dolní  i  horní  budově,  vzkazy  se  důkladně

vyhodnocují  školní  preventistkou,  výchovnou poradkyní  a  školním psychologem a

následně se ty závažnější řeší (včetně oznamování rodičům a dalším orgánům)

- objevily se požadavky rodičů zlepšit komunikaci mezi školním psychologem a rodiči,

aby byli informováni včas, např. o předpokládaných pohovorech s dětmi, pan ředitel

slíbil přijmout patřičná opatření

- paní  zástupkyně  konstatovala  enormní  nárůst  počtu  dětí,  které  potřebují  práci

s psychologem, který pracuje pro školu jako externista. Obojí komplikuje standardní

postupy v komunikaci

- škola  dostala  nyní  o  1,7  úvazku  pro  nepedagogické  pracovníky  méně,  hrozí  řada

problémů provozního  rázu,  zejména  v oblasti  úklidu,  jedná  se  o  navýšení  v rámci



dohadovacího řízení. V souvislosti s tím je potřeba apelovat na děti,  aby se snažily

udržovat čistotu, především na wc, která jsou často ve velmi smutném stavu. Prosím o

informování všech rodičů na třídních schůzkách.

- kauza  stavba:  byl  upraven  režim  průchodů  do  školy  z bezpečnostních  důvodů.

Zároveň došlo k úpravám původní stavební dokumentace (změny v dispozici, divadla,

tříd apod. – ještě se budou provádět dokončovací práce včetně použití těžké techniky).

- Kauza Whatsapp: pan ředitel požádal rodiče o informování všech tříd, že žáci do 13 let

dle  nařízení  evropské legislativy nesmějí  používat  whatsapp.  Pokud si  žáci  udělají

whatsapp skupinu, je to zcela mimo působnost školy a součástí  skupiny nesmí být

žádný vyučující. Pokud mají rodiče stížnosti na to, co se děje ve whatsapp skupinách

mezi dětmi do 13 let, mohou se obracet pouze na PČR

6. Školní družina a kroužky

- proběhl karneval

- poslední středu v březnu proběhne družinová soutěž podporující mezitřídní spolupráci

a vztahy

- p.  Bohata prosí  o zjištění zpětné vazby od rodičů v jednotlivých třídách na sběrné

družinové třídy 

- ruší se zvonky, děti se budou vyzvedávat pomocí čipů

- otevřel se kroužek háčkování

- nové kroužky jsou v plánu, na TK je dobré sbírat nápady na další kroužky

7. Pochvala od paní Burianové adresovaná vedení školy za skvělý přístup a postup

v případě zranění její dcery.

8. Výlety, exkurze

Informace paní učitelky J. Reitspiesové:

- plánují se hory i školy v přírodě, v květnu 2 zájezdy do Španělska, do Itálie a výlet na

raftech

- připravuje se ples

- 20. 6. akademie ZŠ Chvaletická – Zahradní slavnost – prosba o finanční příspěvek na

ozvučení této akce (výše bude upřesněna)

- 17. – 20. 6. proběhnou Sportovní odpoledne



- 2. týden v červnu proběhne tradiční Přechod Krkonoš

- pan ředitel vyzval k poděkování za příspěvek Městské části na lyžařské výjezdy do

zahraničí

9. Žádost o finanční podporu na výtvarné potřeby

- vedení školy požádalo o finanční podporu na akce podporující estetický rozvoj žáků.

SR odhlasoval podporu ve výši 50.000 Kč

- Spolek dále odhlasoval navýšení podpory na odměny pro děti na školách v přírodě

z 500 na 1.000 Kč

10. Podněty rodičů a požadavky, návrhy změn pro školní rok 24/25

- otázka k dělené/nedělené Tělesné výchově (dělenou neumožňuje kapacita tělocvičen

školy)

- postřehy k vývoji ke kauze plavání – v současné době nejsou žádné výhrady, naopak

rodiče vyjadřují spokojenost

- diskuse k podobě Bakalářů

- dotaz k již odsouhlasenému příspěvku k výročí školy – zatím se nečerpal

11. Další termíny

- Třídní schůzky proběhnou 21. 3. od 17:00 I. stupeň, od 18:00 II. stupeň a bude se

vybírat příspěvek do fondu SR ve výši 300 Kč

- Termín dalšího setkání Spolku rodičů 23. 4.

- Termín dalších TS 2. 5.

Zapsal 12. 3. 2024 Martin Strouhal


